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Portefeuillehouder Wethouder N. Stemerdink 

Samenvatting De Kadernota geeft de hoofdpunten van beleid en de 

financiële kaders voor de komende jaren aan. De 

Kadernota 2018-2021 bevat weinig nieuw beleid 

omdat 2017 het laatste jaar van deze collegeperiode 

is. 

 

Vanaf 2018 is op een aantal terreinen sprake van 

STRUCTUREEL nieuw beleid, waar extra investeringen 

voor nodig zijn: 

a. Versterking van de digitale veiligheid, 

b. Verkeersmaatregelen rond de Vlietbruggen in het 

Damcentrum 

c. Dekkende aanpak verwarde personen 

d. Onderwijshuisvesting. 

e. Inzet van 

combinatiefunctionarissen/buurtsportcoaches 

 

Met deze Kadernota houdt de gemeente vanaf 2021 

elk jaar € 0,5 miljoen structureel over om tegenvallers 

op te vangen of voor nieuw beleid in te zetten. 

Financiële consequenties Financieel beeld 



 

De Kadernota heeft structureel € 1,6 miljoen 

beschikbaar om financiële nadelen op te vangen. Ook 

is een aantal besparingsvoorstellen gedaan, waaronder 

een besparing van € 1 miljoen op het gebied van de 

jeugdzorg door een efficiëntere werkwijze. Mede 

dankzij de besparingen is de gemeente de komende 

jaren goed bestand tegen twee forse structurele 

tegenvallers op financieel gebied; het nieuwe 

verdeelmodel BUIG (rijksvergoeding voor 

uitkeringslasten) levert een nadeel op van € 2 miljoen 

en in de jeugdzorg zien we tekorten oplopen tot € 2 

miljoen. 

De eindstand van de begroting in de kadernota 2018-

2021 laat een structureel voordeel zien van € 0,5 

miljoen euro vanaf 2021. 

Behandelvoorstel commissie De raad adviseren over het voorstel. 

Commissie Commissie AZ 

Communicatie  

Ingekomen griffie 24 mei 2017 

Gepubliceerd op 24 mei 2017 

Opmerkingen griffie De gemeenteraad behandelt de Kadernota in de 

gezamenlijke commissie AZ, OG en MA (commissie 

Algemeen) op 27 juni. Op 8 juni is in het Raadhuis de 

Tafeltjesavond waar de raadsleden TECHNISCHE vragen 

kunnen stellen. 

Advies commissie  

 

Geagendeerd Vergaderdatum 

Raad 6 juli 2017 

 

 



 

Besluit 

Moties en amendementen 

 

Het amendement m.b.t. monitoring Damcentrum / Vlietbruggen (1912534) wordt unaniem 

aangenomen. 

 

Het amendement  m.b.t. structurele bijdrage aan MVV 75K (1912527) wordt aangenomen 

met 25 stemmen voor (GBLV, D66, CDA, PvdA, GroenLinks en CU-SGP) en 8 stemmen tegen 

(VVD). 

 

Het amendement m.b.t. duurzaamheid en klimaat (1912541) wordt aangenomen met 25 

stemmen voor (GBLV, D66, CDA, PvdA, GroenLinks en CU-SGP) en 8 stemmen tegen (VVD). 

 

De motie m.b.t. AED en buurpreventieteams (1912507) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. geen vlag op een modderschuit (1912461) wordt  overgenomen door het 

college en wordt niet in stemming gebracht. 

 

De motie m.b.t. het Veur Theater (1912364) wordt aangenomen met 32 stemmen voor 

(GBLV, VVD, D66, CDA, PvdA en GroenLinks) en 1 stem tegen (CU-SGP). 

 

De motie m.b.t. brandmeldingsinstallatie hospice (1912357) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. onderzoek NIBUD (1912491) wordt aangenomen met 25 stemmen voor 

(GBLV, D66, CDA, PvdA, GroenLinks en CU-SGP) en 8 stemmen tegen (VVD). 

 

De motie m.b.t. sociale alliantie (1912499) wordt aangehouden. 

 

De motie m.b.t. jeugdzorg (1912466) wordt aangehouden. 



 

 

De motie m.b.t. MVV (1912334) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. energie transitie (1912451) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. duurzaamheid en klimaat (1912514) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. duurzaamheid ISO 26000 (1912523) wordt aangehouden. 

 

De motie m.b.t. fietspompen (1912520) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. hekwerk begraafplaats Parkweg in Voorburg (1912496) wordt aangenomen 

met 27 stemmen voor (GBLV, VVD, D66, CDA en CU-SGP) en 6 stemmen tegen (GroenLinks 

en PvdA). 

 

De motie m.b.t. crowdfundingsplatform (1912463) wordt unaniem aangenomen. 

 

De motie m.b.t. millenials en woningmarkt (1912478) wordt aangenomen met 32 stemmen 

voor (GBLV, VVD, D66, CDA, PvdA en GroenLinks) en 1 stem tegen (CU-SGP). 

 

Vaststelling kadernota 2018-2021 en voor kennisgeving aannemen raadsbrief meicirculaire 

gemeentefonds 2017 

 

Het raadsvoorstel Kadernota 2018-2021 (1878485) wordt unaniem vastgesteld. 

 

De raadsbrief meicirculaire gemeentefonds 2017 (1902814) wordt voor kennisgeving 

aangenomen. 

 



 

Toelichting 

De agendapunten 4.a en 4.b worden gezamenlijk behandeld. 

 

1e termijn (fracties) 

 

Het woord wordt gevoerd door de heer Rosbenders (GBLV), mevrouw Van Eekelen (VVD), de 

heer Blanke (D66), mevrouw Bouw (CDA), mevrouw Van Giezen (PvdA), mevrouw Hohage 

(fractie Hohage), de heer Van Rossum (GroenLinks), de heer Rouwendal (CU-SGP), de heer 

Overmeire (VVD), mevrouw Velù (GBLV) en de heer Van de Griendt (D66). 

 

De heer Rosbenders (GBLV) e.a. dienen een amendement in m.b.t. structurele bijdrage aan 

MVV 75K (1912527). In het amendement wordt voorgesteld aan het besluit toe te voegen: 

‘Voor 2020 eenmalig 75.000 euro beschikbaar te stellen voor het project MVV. Deze kosten 

eenmalig te dekken uit de Algemene Reserve vrij besteedbaar.’ 

 

De heer Rosbenders (GBLV) e.a. dienen een motie in m.b.t. MVV (1912334). In de motie 

wordt het college verzocht: ’- te zoeken naar structurele middelen voor het project  MVV 

zodat er ook vanaf 2020 beleid gevoerd kan worden; - dit bij de begroting 2018 aan de raad 

te presenteren.’ 

 

De heer Rosbenders (GBLV) e.a. dienen een motie in m.b.t. brandmeldinstallatie hospice 

(1912357). In de motie wordt het college verzocht: ‘- eenmalig 5.000 euro beschikbaar te 

stellen en dit te verwerken in de 2e  tussentijdse rapportage.’ 

 

Mevrouw Van Eekelen (VVD) e.a. dienen een motie in m.b.t. het Veur Theater (1912364). In 

de motie wordt het college verzocht: ‘• het Veur theater een eenmalig bedrag toe te kennen 

van 5.000 euro om deze investeringen te doen; • dit uit bestaande budgetten te dekken.’ 

 

Mevrouw Van Eekelen (VVD) e.a. dienen een motie in m.b.t. energie transitie (1912451). In 

de motie wordt het college verzocht: ‘• Direct na het reces het gesprek met de inwoners, 

ondernemers en corporaties over de energie transitie te beginnen; • Vanuit deze gesprekken 

te werken aan een plan per wijk en zo inwoners, bedrijven en andere partners voor 2020 



 

duidelijkheid te geven over de opties van warmtevoorziening die er in hun straat zijn of in de 

toekomst nog via bijvoorbeeld warmtenetten gaan komen;  • Bij deze planvorming ook te 

kijken naar de kansen van vraagbundeling door een combinatie van grotere projecten van 

projectontwikkelaars en/of corporaties en de ontwikkeling in de MRDH.’ 

 

Mevrouw Van Eekelen (VVD) dient een motie in m.b.t. geen vlag op een modderschuit 

(1912461). In de motie wordt het college verzocht: ‘•Te onderzoeken of vanuit het budget 

voor bijvoorbeeld economie / evenementen geïnvesteerd kan worden in representatieve 

permanente voorzieningen voor het gebruik van vlaggen; • De eventuele plaatsing van de 

permanente voorzieningen goed met de omwonenden af te stemmen.’ 

 

Mevrouw Van Eekelen (VVD) e.a. dienen een motie in m.b.t. crowdfundingsplatform 

(1912463). In de motie wordt het college opgedragen: ‘• Op basis van een bestaande 

crowdfundingsplatform een pilot te starten voor één of meer projecten zoals de restauratie 

van de oude begraafplaats; • Een eventuele gemeentelijke bijdrage aan dit type projecten 

dan mede afhankelijk te laten zijn van het eigenaarschap en draagvlak, blijkend uit het 

financiële succes van de crowdfunding; • In deze pilot zowel de financiële en technische 

haalbaarheid en de wenselijkheid van een crowdfundingplatform voor onze gemeente te 

onderzoeken en de resultaten uiterlijk voor de begrotingshandeling aan te bieden aan de 

raad; • Deze pilot te financieren vanuit het budget wijkinitiatieven.’ 

 

De heer Blanke (D66) e.a. dienen een motie in m.b.t. jeugdzorg (1912466). In de motie 

wordt het college opgeroepen:  ‘- Alvast vooruit te lopen op de samenvoeging tot één 

domein’ - en voor 2017 en 2018 het resterende tekort op de jeugdzorg op te vangen met de 

ruimte bij de andere twee gedecentraliseerde taken.’ 

 

De heer Blanke (D66) e.a. dienen een motie in m.b.t. millenials en woningmarkt (1912478). 

In de motie wordt het college opgeroepen: ‘- onderzoek te doen naar specifiek deze groep 

mensen; - te achterhalen tegen welke belemmeringen zij aanlopen; - en de uitkomsten met 

de raad te delen.’ 

 

Mevrouw Bouw (CDA) e.a. dienen een motie in m.b.t. onderzoek NIBUD (1912491). In de 

motie wordt het college verzocht: ‘• Het advies van het NIBUD te onderzoeken en de 

uitkomsten hiervan terug te koppelen aan de raad vóór de behandeling van de begroting 



 

2018;  • Hierbij ook een eventuele verhoging van de tegemoetkoming voor school-, cultuur- 

en sportkosten te onderzoeken, omdat dit de door het NIBUD geconstateerde flinke tekorten 

voor betreffende ouders, eveneens kan verminderen.’ 

 

Mevrouw Bouw (CDA) e.a. dienen een motie in m.b.t. hekwerk begraafplaats Parkweg in 

Voorburg (1912496). In de motie wordt het college verzocht: ‘In samenwerking met de 

stichting Mooi Voorburg, vóór de begrotingsbehandeling van november a.s., te komen tot 

een plan voor het in ere herstellen van het monumentale hek van de oude begraafplaats aan 

de Parkweg in Voorburg en het door middel van ledverlichting verlichten van het 

entreegebouw.’ 

 

Mevrouw Van Giezen (PvdA) e.a. dienen een motie in m.b.t. sociale alliantie (1912499). In de 

motie wordt het college opgeroepen: ‘• Alle maatschappelijke partners uit te nodigen om 

deel te nemen aan een startbijeenkomst, om te zien of een Lokale Sociale Alliantie 

realiseerbaar is en zo ja, welke afspraken hiervan onderdeel kunnen uitmaken; • Bij 

draagvlak hiervoor het nieuwe college en de nieuwe Raad een start kunnen maken om 

hieraan invulling te geven; • Daarbij actieve inwonersparticipatie aan te moedigen en 

mogelijk te maken; • Speciale aandacht te besteden aan werkgelegenheid voor mensen met 

afstand tot de arbeidsmarkt, voldoende woningen voor iedereen, een integrale aanpak van 

economie, onderwijs, cultuur en recreatie, en aan duurzame energievoorziening.’ 

 

Mevrouw Van Giezen (PvdA) e.a. dienen een motie in m.b.t. AED en buurpreventieteams  

(1912507). In de motie wordt het college opgeroepen: ‘• Elk BuurtPreventieTeam in onze 

gemeente uit te rusten met een AED, die bij een van de leden buiten bij de voordeur kan 

worden opgehangen; • De BPT’s te vragen zelf afspraken te maken over toegankelijkheid 

van de AED voor hun wijk; • Met het Rode Kruis te overleggen of het Rode Kruis bereid is om 

bij de aanschaf van AED’s een training Reanimatie/AED te geven aan een lid per BPT.’ 

 

Mevrouw Van Giezen (PvdA) e.a. dienen een amendement in m.b.t. monitoring Damcentrum 

(1912534). In het amendement wordt voorgesteld aan het besluit toe te voegen: ‘Zo spoedig 

mogelijk starten met (verkeers) monitoring rond de Vlietbruggen; Deze maatregel kan 

worden gefinancierd binnen het budget ‘Bereikbaarheid’ (programma Verkeer en Vervoer 

2017 en 2018), dan wel door een deel van het budget voor ‘verkeersmaatregelen 

Vlietbruggen’ (in 2019 € 116.000) via een kasschuif een jaar naar voren te halen.’ 

 



 

De heer Van Rossum (GroenLinks) e.a. dienen een amendement in m.b.t. duurzaamheid en 

klimaat (1912541). In het amendement wordt voorgesteld aan het besluit toe te voegen: ‘De 

bezuiniging op de posten Subsidie duurzame maatregelen en Klimaatbeleid duurzame 

energie  van respectievelijk € 400.000 en 

€ 125.000 voor het jaar 2020 niet uit te voeren. Deze kosten eenmalig te dekken uit de 

Algemene Reserve vrij besteedbaar.’ 

 

De heer Van Rossum (GroenLinks) e.a. dienen een motie in m.b.t. duurzaamheid en klimaat 

(1912514). In de motie wordt het college verzocht: ‘- te zoeken naar structurele middelen 

voor het duurzaamheids- en klimaatbeleid zodat er ook vanaf 2020 beleid gevoerd kan 

worden; - dit bij de begroting 2018 aan de raad te presenteren.’ 

 

De heer Rouwendal (CU-SGP) dient een motie in m.b.t. fietspompen (1912520). In de motie 

wordt het college verzocht: ‘- de aanleg van openbare fietspompen te realiseren; - en geeft 

daarbij in overweging: o uit duurzaamheidsoverwegingen de mechanische variant te 

verkiezen; o sponsoring op de pompen (op termijn) te bewerkstelligen; o bij keuze voor 

locaties aansluiting te zoeken bij de watertappunten.’ 

 

De heer Rouwendal (CU-SGP) dient een motie in m.b.t. duurzaamheid ISO 26000 (1912523). 

In de motie wordt het college verzocht: ‘- Duidelijkheid over ambities te bieden door 

(uiteindelijk) een ISO 26000 zelfverklaring op te stellen, in navolging van gemeenten 

Eindhoven; - Een programma op te stellen met concrete doelen en daarbij het kader van 

ISO26000 te gebruiken; - Bij al haar beleid een paragraaf toe te voegen waarin zij aangeeft 

waar zij door keuzes bijdraagt aan een duurzame ontwikkeling van de gemeente; - Duidelijk 

aan te geven waarop zij in de komende periode wil focussen en welke inspanningen daarbij 

mogelijk zijn en verwacht mogen worden van gemeente en andere stakeholders; - jaarlijks 

een stimulerend voortgangsoverzicht te bieden van de realisatie met zicht op impact op 

stakeholders en mate van conformiteit aan externe doelen zoals SDG en Klimaatakkoord 

Parijs.’ 

 

De vergadering wordt geschorst van 21.35 – 22.05 uur. 

 

1e termijn (Beantwoording door college). 



 

 

Het woord wordt gevoerd door wethouder Bremer, wethouder de Ridder, wethouder 

Stemerdink, wethouder Kist en burgemeester Tigelaar. 

 

Wethouder Bremer deelt mee dat door de uitkomst van de cao-onderhandelingen gemeenten 

er een tegenvaller is van € 300.000  welke nog verwerkt dient te worden. 

 

Wethouder Bremer zegt toe: 

- binnen 1,5 week te komen met een procesvoorstel m.b.t. ENECO. 

- op een later moment te komen met een voorstel m.b.t. de invulling van het pand KJ 44. 

 

Wethouder de Ridder zegt toe: 

- zo snel mogelijk duidelijkheid te bieden m.b.t. het Veurs Voorburg (waarschijnlijk na de 

zomer). 

 

Wethouder Stemerdink zegt toe: 

- in november naar de raad te komen met de uitkomsten van de onderzoeken m.b.t. de 

bezetting van de sportaccommodaties en de wensenlijst van de verenigingen. 

- In het najaar te komen met een herzien arbeidsmarktoffensief(beleid). 

- te kijken of de motie m.b.t. de fietspompen kan worden uitgevoerd (eventueel fietspompen 

bij stations) en informeert de raad hierover via de reguliere weg. 

- de motie m.b.t. vlag op de modderschuit  over te nemen en te kijken wat ze kan doen 

zodat e.e.a. er weer netjes uit komt te zien. 

- na het zomerreces te komen met een plan als het gaat om het hekwerk begraafplaats 

Voorburg waarbij ook wordt gekeken naar de financiën. De raad kan dan een besluit nemen 

m.b.t. de financiering. 

 

Wethouder Kist zegt toe: 



 

- zich te verdiepen in de ISO-norm 26000. Hij vraagt de motie aan te houden totdat hij 

hiernaar heeft kunnen kijken. 

 

Burgemeester Tigelaar zegt toe: 

- de suggestie m.b.t. een blijvende herinnering aan de heer Ted Meines over te nemen. 

- dat als er bij een buurtpreventieteam behoefte is aan een AED, de gemeente er een 

beschikbaar kan stellen (met een stukje training erbij). 

 

De vergadering wordt geschorst van 22.35 – 22.55 uur. 

 

2e termijn fracties. 

 

Het woord wordt gevoerd door de heer Rosbenders (GBLV), mevrouw Van Eekelen (VVD), de 

heer Blanke (D66), mevrouw Bouw (CDA), mevrouw Van Giezen (PvdA), de heer Van Rossum 

(GroenLinks) en de heer Rouwendal (CU-SGP). 

 

2e termijn reactie college. 

 

Het woord wordt gevoerd door wethouder Bremer. 

 


